

January 19 - 30, 2026

KANGWON
NATIONAL
UNIVERSITY

2025 KNU Online Winter Program

by November 25

December 29 – 31

Nomination
by home university

Online application

ZOOM access test

2-week program

December 2 – 7



January 19 - 30, 2026

Benefits Earn 2 academic credits (transcript provided) / No tuition fees - fully funded by KNU
[Course : An Introduction to Korea for foreigners]

Eligibility Able to participate in classes using English and has an interest in Korean language and culture

Korean Language Class + Special Lecture + Cultural Exchange

- The Korean class is beginner-friendly and will be conducted in English.

3 PM – 6 PM on weekdays [Korea Standard Time]

Week1	Mon	Tue	Wed	Thu	Fri
Part 1	Orientation	Korean Class 2	Korean Class 3	Korean Class 4	Special Lecture (Korean society and economy)
Part 2	Korean Class 1		Cultural Exchange (Campus Life in Korea)	Cultural Exchange (Virtual Tour of Seoul)	
Part 3					
Week2	Mon	Tue	Wed	Thu	Fri
Part 1	Korean Class 5	Special Lecture (K-culture)	Korean Class 6	Korean Class 7	Korean Class 8
Part 2			Cultural Exchange (Unique Korean Lifestyle & Service)	Cultural Exchange (K-Beauty)	Closing ceremony
Part 3	Cultural Exchange (Seasons and Festivals in Korea)				

* Subject to change



Note

- Classes are delivered in English via zoom
- A short 1–2 minute Zoom meeting will be held to check your camera setup and basic English communication skill in late December. It's not a test or an interview, just a simple check-in.
- Please make sure to check the "Important Notes Before Applying" section on the second page as well.

Staff of Partner University

- ♣ Please fill in the information of nominated students in the provided Excel form. We will contact the students directly via email to guide them through a simple online application process. You may nominate up to the number indicated in the Excel file. If you have more applicants, please add them to the "waiting list" section. If slots become available, we will contact you and the candidate(s) in mid-December. (No notification will be sent if there is no vacancy.)
- ♣ Please recommend students who can participate in classes conducted in English, have an interest in Korean language and culture, and can actively and consistently participate in the two-week program. If the program overlaps with your academic calendar, please refrain from nominating students.
- ♣ Since the Korean language class is designed for beginners with little or no Korean knowledge, it may not be suitable for junior or senior students majoring in Korean. However, if they wish to participate, they may still apply.
- ♣ Students who have studied at Kangwon National University before (with a KNU student ID number) or who will study here next semester cannot be nominated.

Applicants (Students)

We are delighted to welcome students who are interested in Korea and Korean culture.

This program provides Korean language classes, special lectures, and cultural exchanges with students from different countries. If you want to spend a meaningful winter vacation, join us!

Please review the information below before applying to your home university.

♣ Application Process

- You must be nominated by your home university first. Only nominated students will receive an email from KNU about the online application (early December) and the Zoom connection test (late December).
- As classes are conducted on Zoom via KNU's e-ruri system, please prepare a computer with:
 - stable internet connection
 - working webcam and audio (microphone & speaker)

♣ Important notes

- Please double-check your personal information submitted to your home university (English name, date of birth, email address). This information will be printed on your transcript.
- The Korean class is designed for beginners with little or no Korean knowledge.

If you have studied Korean for more than 3 years (e.g., junior or senior majoring in Korean), the class may not be suitable, but you may still participate if you wish.

- Please make sure your personal schedule / university classes / exams do not overlap with the program. (Mon–Fri, 3 PM ~ 6 PM — Korea Standard Time)

♣ You can share about yourself and communicate with other students by joining the following optional events. More information will be provided again in mid-December.

- 1-minute self-introduction video (Opening / Closing ceremony)
- Culture Day (15-minute presentation about your country through PowerPoint)

♣ Transcript issuance

- A transcript will be issued only if you attend at least 70% of the entire program. If you are absent for 3 days or more (out of 10 days), a transcript cannot be issued.
- The transcript will be sent directly to your home university (not to individual students).
- There are no exams, and the final result is Pass/Fail.

2026年1月19日~1月30日

KANGWON
NATIONAL
UNIVERSITY

2025 江原大学 冬季线上体验项目

截止到11月25日

12月29 ~ 31日

由母校正式提名

学生网上报名

Zoom 连接测试

两周活动

12月2 ~ 7日



1月19日~1月30日

活动福利 颁发2学分的成绩单（需出勤70%以上），不收取项目费
[课程名称：An Introduction to Korea for foreigners]

申请资格 江原大学姊妹学校的在读本科生
能够听懂英语授课，且对韩语及韩国文化感兴趣

韩语课 + 讲座 + 文化交流

- 韩语课授课内容是面向韩语零基础学生所制定课程。

周一至周五 下午 3:00~6:00 [韩国时间标准]

第一周	周一	周二	周三	周四	周五
Part 1	线上见面会	韩语课 2	韩语课 3	韩语课 4	讲座 (韩国社会)
Part 2	韩语课 1				
Part 3		文化交流 (韓國的大學生活)	文化交流 (首爾虛擬旅遊)	文化交流 (韩国美食探索)	
第二周	周一	周二	周三	周四	周五
Part 1	韩语课 5	讲座 (韩国文化)	韩语课 6	韩语课 7	韩语课 8
Part 2					
Part 3	文化交流 (四季與慶典)		文化交流 (令人驚奇的 韓國服務與文化)	文化交流 (韓流美妝)	结业仪式

*安排可能有所调整



注意事项

- 所有课程将在 zoom 上使用英语进行。
- 江原大学将会通过线上提前与学生确认摄像头性能以及简单的英语问答。
线上对话的内容很简单，每人约有1-2分钟简短的自我介绍时间。
- 请务必查看第二页的“申请前注意事项”内容。

请友好院校老师提供以下帮助

- ♣ 请在提供的 Excel 文件中填写推荐学生的信息。我们将直接通过邮件联系学生，指导他们完成简单的线上申请。推荐名额请参考 Excel 文件。如申请人数超额，请在“候补名单”栏填写候补学生信息。如有空缺，我们会在 12 月中旬与您及候补学生联系。（若无空缺，将不再另行通知。）
- ♣ 请推荐能够听懂英语授课、能够进行基本英语沟通，并对韩国语言和文化感兴趣，能够积极、持续参加两周课程的学生。如与贵校的学术日程冲突，请避免推荐。
- ♣ 本项目的韩语课程主要面向韩语零基础学生，因此韩语专业三年级、四年级学生可能不太适合，但若学生本人希望，也可以报名参加。
- ♣ 请勿推荐曾经在江原大学学习过的学生或下学期将来江原大学交换的学生。

申请人(学生) 注意事项

非常欢迎对韩国及韩国文化感兴趣的同学参加本项目！

本项目包含韩语课、专题讲座以及与其他国家学生的线上文化交流。

想拥有一个充实而特别的寒假，就加入我们吧！

在向所在大学申请之前，请务必阅读以下内容。

♣ 报名流程

必须先由所在大学推荐，只有被推荐的学生才会在12月初收到江原大学发送的线上申请邮件，并会在12月下旬进行简单的 ZOOM 连接测试（不是面试）。课程将通过江原大学 e-ruri system 开设的 ZOOM 进行，因此请提前做好稳定的网络环境以及带摄像头和音频功能（扬声器、麦克风）的电脑。

♣ 报名注意事项

请确认提交给学校的个人信息（护照英文姓名、出生日期、邮箱）是否准确无误。韩语课程主要面向韩语零基础或初学者，因此韩语专业的大三、大四学生可能不太适合参加，但如本人希望，也可以参加。请确认在活动期间没有个人行程、课程或考试等冲突（韩国时间：周一至周五，下午3点至6点，共2周共10天）。

♣ 自我展示活动（可选）

项目提供展示自我并与其他同学交流的机会，例如开幕/结束式上传一分钟自我介绍视频，以及在“文化日”活动中进行约15分钟的本国文化介绍（通过 ZOOM 屏幕共享进行）。具体申请方式将在12月中旬再次通知。

♣ 成绩单发放

参与项目总出勤率达到70%以上（即10天中缺席不超过3天）才能获得成绩单。无考试，成绩以 Pass / Fail 显示，成绩单将由江原大学直接发送至您所在大学的国际交流部门，不会单独发送给学生本人。

January 19 - 30, 2026

KANGWON
NATIONAL
UNIVERSITY

2025 KNU Online Winter Program

11월 25일까지

12월 29일~31일

학생 추천

온라인 신청

ZOOM 접속 테스트

2주 프로그램

12월 2일 ~ 7일



1월 19일~30일

참가학생 혜택 2학점 성적증명서 발급(출석률 70% 이상), 수업료 면제
[교과목명 : An Introduction to Korea for foreigners]

신청자격 강원대학교 자매대학교에 재학중인 학부 재학생
영어수업 수강이 가능하고, 한국어 및 한국 문화에 관심이 있는 학생

한국어 수업 + 특강 + 문화교류

- 한국어 수업은 한국어를 거의 모르는 학생들을 위한 기초반입니다.

평일 오후 3시 - 6시 [한국시간 기준]

1주차	월	화	수	목	금
Part 1	오리엔테이션	기초 한국어 수업 2	기초 한국어 수업 3	기초 한국어 수업 4	특강 (한국의 사회, 경제)
Part 2	기초 한국어 수업 1		문화교류 (서울 여행)	문화교류 (한식 탐방)	
Part 3		문화교류 (한국 대학생활)			
2주차	월	화	수	목	금
Part 1	기초 한국어 수업 5	특강 (한류)	기초 한국어 수업 6	기초 한국어 수업 7	기초 한국어 수업 8
Part 2				문화교류 (한국의 계절과 축제)	
Part 3	문화교류 (신기한 한국의 문화와 서비스)		수료식		



참고사항

- 모든 수업은 zoom 을 통해 영어로 진행됩니다.
- 12월 말, 온라인 줌으로 참가학생의 카메라 상태 및 간단한 인터뷰를 진행합니다.
시험 또는 어려운 면접이 아니라, 개인별 약 1-2분 소요되는 간단한 온라인 미팅이라고 생각하면 됩니다.
- 두 번째 페이지에 있는 신청 전 유의사항도 꼭 확인해주세요.

자매대학교 직원 협조사항

♣ 제공된 엑셀파일에 추천 학생 정보를 기재하여 보내주시면, 학생들에게 이메일 연락하여 간단한 ZOOM 미팅 및 온라인 신청을 진행할 예정입니다. 엑셀파일에 명시된 학생 수만큼 추천할 수 있고, 지원한 학생이 많은 경우에는 후보자를 추가명단으로 보내주시면 됩니다. 결원이 발생하면 강원대학교에서 자매대학교 직원 및 후보 학생에게 12월 중순에 연락 드리겠습니다. **(결원이 없으면 별도 연락 안함)**

♣ 영어로 의사소통이 가능하고, 한국어와 한국 문화에 관심이 있으며, 2주간의 프로그램에 적극적으로 참여할 의향이 있는 학생들을 환영합니다.

♣ 이 프로그램의 한국어 수업은 한국어를 거의 모르는 초보자를 위한 것이기 때문에, 한국어를 전공하는 3학년, 4학년 학생들에게는 적합하지 않을 수 있지만, 희망한다면 참여는 가능합니다.

♣ 강원대에서 공부한 경험이 있거나 다음학기 교환학생으로 올 예정인 학생은 추천하실 수 없습니다.

지원자(학생) 유의사항

강원대학교는 한국과 한국 문화에 관심이 있는 여러분을 환영하게 되어 기쁩니다.

이 프로그램은 한국어 수업, 특강, 다른 국적 학생과의 문화 교류를 통해 한국에 대해 더 많이 배우고 소통할 수 있는 좋은 기회가 될 것입니다. 멋진 방학을 경험하고 싶다면 지금 참여해주세요!

신청 전에 아래 안내사항을 미리 확인해주면 감사하겠습니다.

♣ 여러분이 소속된 대학교에서 추천학생으로 선발 되어야, 온라인 신청(12월 초)과 ZOOM 접속 테스트(12월 말)에 대한 안내 이메일을 받게 됩니다. 강원대학교에서 비대면 수업을 진행할 때 사용하는 [e-ruri system]에서 개설하는 ZOOM을 통해 수업이 진행될 예정이기 때문에, 안정적인 인터넷이 제공되는 환경에서 카메라와 음향(스피커, 마이크) 시스템이 갖춰진 컴퓨터가 준비되어야 합니다.

♣ 신청 유의사항

- 개인 정보(영문이름, 생년월일, 이메일)에 오타가 없는지 확인해주세요.
- 한국어 수업은 한국어를 거의 모르는 초보자를 위한 수업이므로, 아쉽게도 한국어를 3년 넘게 전공한 3학년, 4학년 학생은 이 프로그램에 적합하지 않습니다.
- 2주 프로그램 기간 중에 개인 일정, 학교 수업, 시험 등이 중복되지 않는지 확인해 주세요.
*한국 기간 기준, 평일 오후 3시~6시(3시간 x 10회)

♣ 다른 학생들과 소통하고, 당신을 표현할 수 있는 기회가 있습니다. 희망하는 학생은 추후 공지를 참고하여 신청해주세요.

- 오리엔테이션: 1분 자기소개 영상
- 문화의 날: 15분 동안 당신의 나라에 대해 발표(ZOOM에서 화면 공유 권한을 받아 학생이 발표 진행)

♣ 전체 프로그램에 70% 이상 출석한 경우에만 성적표가 발급되며, 여러분의 학교 국제교류부서로 이메일 발송됩니다. 10일 중 3일 이상 결석하면 성적증명서를 받을 수 없습니다. 별도의 시험은 없고, 성적은 점수가 아니라 Pass/Fail 로 결과가 표시됩니다.